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Commissie R&I; vragen 
 
Datum : woensdag 15 januari 2025 
Agendapunt : 8 
Onderwerp : Rondvraag 
Van : Ronald Spaan 
 
Naar aanleiding van agendapunt 8 “Rondvraag“ hebben wij de volgende vragen en zien deze graag 
beantwoord. 
 
Vraag: 
Hekken bij van Wees Naarderstraat 
In de commissie van 11 september jl. heeft wethouder Van Midden een medeling gedaan over de 
hekken bij Van Wees aan de Naarderstraat. Het college was voornemens om te besluiten tot het 
opleggen van een last onder dwangsom. Van Wees kon dit voorkomen door de overtreding te 
beeindigen door middel van de hekken binnen 4 weken te verwijderen. Tot op heden staan de hekken 
er nog. 

Wat is de stand van zaken? 

Vraag: 
Crailo; vervuilde grond 
In de commissie van 4 december jl. heeft wethouder Rood een mededeling gedaan over GEM Crailo 
en stuk vervuilde grond. GEM Crailo is geconfronteerd met de eis voor het afvoeren van de grond en 
heeft hiervoor een bezwaar ingediend. De beslissing op het bezwaar viel voor GEM Crailo niet 
positief uit en zal het juridisch worden. De drie gemeenten (Gooisemeren, Hilversum en Laren) 
hebben het besluit genomen om de werkzaamheden (vervuild grond afvoeren met elektrische 
vrachtwagens) uit te laten voeren en dit in de procedure mee te nemen. 

Wat is de stand van zaken? 

 
Vraag: 
Reconstructie Naarderstraat 
In  commissie heeft wethouder Van Midden een mededeling gedaan over de reconstructie van de 
Naarderstraat. Met name de recontructie van de riolering en wegdek kunnen voor veel overlast zorgen 
wanneer dit tesamen met de aanbouw van de kerk geschiedt. (Leidse Ladder-circulair werken) 

Wordt er rekening mee gehouden dat de Johanneskerk gaat aanbouwen? 
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